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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az. Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Rogán Antal Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető Miniszter Úrhoz:

"Miért nem ismerhetők meg a szálláshely-szolgáltatási tevékenység törvényi
keretszabályozása kialakítása során keletkezett szakmai anyagok?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrég írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz, melyben a szálláshely-szolgáltatási tevékenység
törvényi keretszabályozási folyamatának állásáról, eredményeiről érdeklődtem (K/987.).

Az. Ön nevében válaszoló Dömötör Csaba államtitkár szerint ,,Az MI'Ü vizsgálta a bejelentéssel és
adóztatással kapcsolatos különböző nemzetközi törekvéseket és eredményeket, továbbá a
jelentősebb városok egyedi szabályozási, ellenőrzési gyakorlatát. A megismert példák alapján több
európai nagyváros (pl. Amszterdam, Bécs és Barcelona) szabályozási intézkedéseit és Párizs
adóztatási gyakorlatát is megfontolásra érdemesnek tartja, ezen kívül a V4 országokkal kapcsolatos
összevetés is megtörtént.".

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdéseim, kéréseim lennének:

1. Kérem, hogy a részletesebb tanulmányozás érdekében bocsássák rendelkezésemre az MTÜ
által készített magyar nyelvű szakmai munkaanyagokat, melyek a szálláshely-szolgáltatási
tevékenységgel összefüggésben összefoglalják Amszterdam, Bécs és Barcelona szabályozási
és Párizs adóztatás gyakorlatát, illetve a V4 országokkal történő összevetést!

2. Az elemzés eredményeképpen tett-e az MTÜ bármilyen végleges javaslatot - ha igen,
milyen tartalommal - a szálláshely-szolgáltatás átfogó hazai törvényi szabályozására?



3. A szabályozás-előkészítés folyamata során ki képviseli a szálláshely-szolgáltatási
tevékenységet folytató AirBnB ingatlan tulajdonosokat és azokat a társasházakat, akik
szomszédként érint az AirBnB szálláshelyek tevékenysége? Az ő véleményük hogyan,
milyen formában kerül becsatomázásra?

4. A Kormány milyen határidőket, ütemezést tűzött ki magának célként a törvényi szabályozás
megalkotása terén?

Várom megtisztelő válaszát!
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